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NOTA’S 

Dit verslag is geen gedetailleerde neerslag van het overleg aangezien de meeste concrete informatie 

opgenomen is in de begeleidende pptx: ‘20211221_WG_RM.pdf’ 

Zie ook libis.helpdocs  

 

Met dit verslag willen we echter wel de gemaakte afspraken en to do’s benadrukken en 

formaliseren: 

 

Afspraken: 

 

 Goedkeuring verslag WG vergadering 21092021. 

Mits wijziging “Een mogelijke oplossing voor 856_2 41 tags in het bibrecord kan in de holdings 

gevonden worden” 

Het aangepaste & goedgekeurde verslag werd ter beschikking gesteld op libis.helpdocs! 

 

 Nieuw overgangstraject (nieuwe versie) werd voorgesteld en goedgekeurd: 

 

 
 

Goedkeuring weliswaar onder voorbehoud met betrekking tot de bulk wijzigingen tijdens de 

Paasvakantie 2022. De impact op de dagdagelijkse werking tijdens de Paasvakantie zal groter zijn 

dan tijdens de Kerstvakantie. We ‘gebruiken’ de bulk procedure van de Kerstvakantie als ‘leercurve’ 

om te bekijken wat de effectieve impact (inzake vertraging in publishing naar Limo) zal zijn indien +- 

6 M records aangepast worden. (Zie slide: 8) 

 

 

 

 

https://libis.helpdocs.com/resource-management/libisnet-wg-resource-management#C2
https://libis.helpdocs.com/resource-management/libisnet-wg-resource-management#C2
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 Communicatie bulk wijzigingen Kerstvakantie e.a. met betrekking tot Primo-VE 

 

Er wordt een email met verwijzing naar de ‘libis.helpdocs’ pagina via de LBSZOEK mailinglist 

uitgestuurd! 

Bijkomend wordt een boodschap met link naar ‘libis.helpdocs’ op de Alma homepage van elke 

instelling geplaatst!  

 

 Initiatief ‘start’ deelwerkgroepen 

Op basis van feedback van de WG-leden worden volgende deelwerkgroepen opgestart: 

 

Deelwerkgroep: tijdschriften (Zie slide 15) 

 

Vragen/opmerkingen: 

- Yamina: kunnen Franstalige collega’s ook deelnemen aan deze deelwerkgroepen? 

Antwoord: uiteraard. Waarschijnlijk gaan deze werkgroepen hoofdzakelijk uit 

Nederlandssprekenden bestaan en zal de voertaal met andere woorden 

voornamelijk Nederlands zijn. Maar het principe om iederéén te laten spreken in zijn 

‘native’ taal kan zeker gehanteerd worden. 

- Onderwijs excerpten project Associatie bibliotheken  

o Dit project is nog steeds actief en wordt momenteel ‘geherlanceerd’ door Eva 

Billiard (TMM) 

o Doel: op een efficiënte manier gebruik maken van de geëxcerpeerde artikels van 

andere IZ’s! 

- Overheidsinstellingen excerperen ook veel! 

- Mogelijke kandidaten: 

o Lieve: ACV kandidaat – Joris Waterschoot  

o Yannick: Eva De Ridder (kandidaat MSB) 

o Geert: VLP kandidaat voor de WG 

o Karen: bijzondere collecties is afhankelijk van BD, maar wil wel meer expertise 

opbouwen rond dit thema 

- Uiteindelijke Finaliteit –> Opzoekbaarheid & display in Limo verbeteren. 

 

Deelwerkgroep: elektronische bronnen (Zie slide 17) 

 

Vragen/opmerkingen: 

- Mogelijke kandidaten: 

o Genevieve – BPB  

o Yamina – FodFin 

o Kirsten Wellens – UCLL 

o Philip – VIVES 

- Binnen LIBISnet ‘worstelen’ meerdere instellingen met gelijkaardige vragen met betrekking 

tot ontsluiting van elektronische/digitale bronnen. 

- DOEL WG: use cases / vragen delen en best practices uitwerken! 

https://libis.helpdocs.com/nieuws/primo-ve-de-nieuwe-backoffice-voor-limo
https://libis.helpdocs.com/nieuws/primo-ve-de-nieuwe-backoffice-voor-limo
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Deelwg: onderwerpsontsluiting? 

 

Niet als dusdanig naar voor gebracht door de WG leden. 

 

Use Case Primo-VE: in de facets komen alle lokale onderwerpen samen. Gevolg: een onoverzichtelijk 

kluwen 

 

Vraag zowel voor de Limo WG als de RM WG: 

Behouden we de facet op onderwerpen, of mag deze weg! M.a.w. beperken we de weergave van 

onderwerpen en worden deze enkel getoond in de full display van het record zelf? 

 

Opmerkingen WG: 

- Yannick: geeft aan dat MSB UDC (‘lokale versie’) al 40 jaar gebruikt en het spijtig zou zijn 

mocht hier relevante ‘functionaliteit’ rond wegvallen.  

- Karen Van Hove vanuit BCOL geïnteresseerd! 

- Lieve: ACV geïnteresseerd. Zij hebben ook (UDC) als plaatsingscode (Call number)  

- Arjan is geïnteresseerd. Arjan geeft ook terecht aan dat je nog steeds vanuit de full display 

kan doorklikken op onderwerpen! 

Algemene conclusie: Opkuisen is in eerste instantie essentieel! 

 

Opvolgingsemail met betrekking tot kandidaturen zal uitgestuurd worden via de mailinglist. Gelieve 

te noteren dat we eveneens op zoek zijn naar subgroep voorzitters/trekkers! 

 

 

Vragen/opmerkingen: 

 
Met betrekking tot overgangstraject – “Primo-VE: de nieuwe backoffice voor Limo” 

 

Philip: Is het beter indien er niet ingevoerd wordt vanaf vrijdag 24/12 en tijdens de Kerstvakantie? 

Antwoord: Nee, dat is niet nodig. Je moet er enkel rekening mee houden dat het langer zal duren 

vooraleer de records verschijnen in Limo. 

 

Yannick:  

- Hoe moet er ingevoerd worden tussen de eerste opleiding en 28 februari? 

Antwoord: vanaf 28 feb starten we met de nieuwe manier van invoeren! Tot 28 feb is de ‘oude 

regelgeving’ nog van toepassing. M.a.w. kiezen we voor een ‘Harde’ overgang op 28/02 na de laatste 

opleidingssessie. 

- Wanneer zal de ‘finale’ productie overstap naar PrimoVE plaatsvinden? 

Antwoord: zomer of begin september! Momenteel is hier nog geen definitief uitsluitsel over. De 

finale/brede testperiode in April zou hierop een antwoord moeten bieden. 

 

Laura: Is dit gerelateerd aan de optie “display in discovery” die nu al zichtbaar is maar niet ‘werkt’? 

https://libis.helpdocs.com/nieuws/primo-ve-de-nieuwe-backoffice-voor-limo
https://libis.helpdocs.com/nieuws/primo-ve-de-nieuwe-backoffice-voor-limo#C4
https://libis.helpdocs.com/nieuws/primo-ve-de-nieuwe-backoffice-voor-limo#C4
https://libis.helpdocs.com/nieuws/primo-ve-de-nieuwe-backoffice-voor-limo#C9
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Antwoord: idd. In principe werkt deze optie momenteel al wel, maar dan moet er via een andere 

URL in de KULeuven Alma instance ingelogd worden. Nu, op zich heeft dit momenteel weinig zin 

aangezien de records + normalisatie nog niet op punt staan. Na de Paasvakantie zou dit wel het 

geval moeten zijn. 

FYI: https://libis-kul.alma.exlibrisgroup.com/mng/login   

 

Yannick: Is de timing met betrekking tot finale uitrol van toepassing op alle Limo Views? Bv. De 

‘Jesuit Armarium’ Limo view? 

Antwoord: ja! 

 

Algemene vraag: kan de werkgroep een actieve rol spelen met betrekking tot het beantwoorden van 

vragen van partners inzake dit overgangstraject? 

 

Antwoord: 

Zeker! De WG-leden hebben de taak dit soort zaken over te brengen binnen de eigen instelling en bij 

uitbreiding, indien nodig, naar andere LIBISnet partners! De samenstelling van de WG zal eveneens 

op libis.helpdocs beschikbaar gesteld worden met emailadressen! 

 Ok voor de WG-leden! (Geen bezwaar) 

 

Laura: 

Opmerking: Misschien is het eveneens interessant via ‘notifications’ op de Alma home page te 

communiceren met een link naar de libis.helpdocs pagina! -> Done!! 

Yannick: misschien ook een boodschap op het LIBISnet extranet? 

Antwoord: het is niet de bedoeling dat het extranet, met uitzondering van de 

wachtwoordenapplicatie, nu nog geraadpleegd wordt. 

 

Arjan: Waarom wordt er eigenlijk gebruik gemaakt van een lokale 902 tag? Ik dacht dat het de 

bedoeling was meer te werken met de internationale standaard? 

Antwoord: Het is de bedoeling om op basis van deze tag via een normalisatie on save proces de 

internationale marc21 sleutelwaarden op een consistente manier automatisch in te voeren! 

 

Yannick: Indien we merken dat er een foutieve 902 toegekend is aan een record. Mogen we deze 

dan corrigeren? 

Antwoord: initieel is het NIET de bedoeling dat deze waarden gecorrigeerd worden. Na de laatste 

reeks van aanpassingen in de Paasvakantie, nadat de Normalisatie on save geactiveerd is, kan/mag 

dit wel! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://libis-kul.alma.exlibrisgroup.com/mng/login
https://libis.helpdocs.com/resource-management/libisnet-wg-resource-management#C1
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To do’s WG: 
 

- UX – doorgeven desiderata/issues user experience resource management 

- Performantie – doorgeven traagheid metadata editor! (ExLibris focussed momenteel op de 

performantie van de MDE) 

- Opvolgingsemail met betrekking tot kandidatuurstelling deelwerkgroepen zal via de RM 

mailinglist uitgestuurd worden! 

o Interesse doorgeven voor deelwerkgroepen & WIE bij welke groep wil aansluiten!  

 

Varia? 
 

Datum volgende RM WG vergadering: dinsdag 22/03! 

 

 


